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                                                  PROTOKÓŁ  Nr 13/2025 

z  posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu 

w dniu 19 lutego 2025r. 

 

Posiedzenie otworzył przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych 

Mariusz Strzępek o godzinie 8:00. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził 

prawomocność posiedzenia, powitał zebranych gości i zaproponował następujący porządek 

posiedzenia: 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w Domu Dziecka „Słoneczko” w Tomaszowie Maz.  Komisja 

Zdrowia Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu  zebrała się w składzie: 

1. Mariusz Strzępek – przewodniczący 

2. Alicja Zwolak-Plichta 

3. Cezary Żegota 

4. Michał Jodłowski 

5. Włodzimierz Justyna 

Dyrektor Domu Dziecka Katarzyna Koziołek zapoznała członków komisji z 

działalnością placówki. Placówka jest typu socjalizacyjno-interwencyjnego dla czternastki 

dzieci powyżej dziesiątego roku życia. Obecnie w placówce mieszka czternastu wychowanków 

w wieku od dwunastu do osiemnastu lat, siedem dziewcząt i siedmiu chłopców. Wszyscy 

wychowankowie realizują obowiązek nauki: dwoje dzieci uczęszcza do szkoły podstawowej, 

dwoje dzieci – liceum ogólnokształcące, jedno – technikum,  sześcioro – Branżowa Szkoła I 

stopnia, dwoje dzieci niepełnosprawnych intelektualnie – Branżowa Szkoła I stopnia przy 

SOSW, jedno – Branżowa Szkoła przy Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym. W placówce 

nie występuje problem wagarów i drugoroczności. Wychowankowie realizują praktyki 

zawodowe w przedsiębiorstwach na terenie miasta.  

Podopieczni placówki korzystają z zajęć dodatkowych:  

- nauka języka angielskiego 



- indywidualne lekcje pływania 

- zajęcia taneczne 

- nieodpłatne korepetycje z matematyki 

- harcerstwo 

- zajęcia na siłowni i zajęcia sportowe 

Wychowankowie Domu Dziecka są objęci wsparciem psychologicznym na terenie 

placówki. Każdy z wychowanków posiada indywidualne konto bankowe, na którym 

gromadzone są środki finansowe podopiecznych np. ze świadczenia rodzinnego, alimentów, 

rent rodzinnych.  Oszczędności wychowanków przeznaczane są na usamodzielnienie – w 

szczególności remont pozyskanego z zasobów miasta mieszkania. Dzieci, dwa razy w roku, 

korzystają z wyjazdów do sanatorium w Kudowie Zdrój oraz z wyjazdu kolonijnego, jeden na 

terenie Polski, drugi wyjazd zagraniczny. 

Dyrektor placówki pani Katarzyna Koziołek oprowadziła Komisję po placówce 

wskazując zmiany, które zostały wprowadzone w ostatnim czasie tj.: 

- placówka pozyskała nieodpłatnie instalację fotowoltaiczną z magazynem energii od  

Firmy EKOPRIME z Żelechlinka 

- zostały pomalowane wszystkie pokoje dziecięce oraz hol na piętrze (Firma FM LOGISTIC 

oddelegowała do malowania pokoi swoich pracowników) 

- zostały wymienione łóżka – 10 sztuk podarowane przez Studio Tatuażu CzarnoBiałe Tatoo 

- wymieniono szafę do przechowywania pościeli 

- pomalowano salon, pokój wychowawców, pokój specjalistów – prace te zostały wykonane 

nieodpłatnie przez osoby zaprzyjaźnione z placówką 

- wykonano remont pomieszczenia kuchennego i zaplecza (materiały do remontu: płytki, 

baterie, zlewozmywak zostały nieodpłatnie przekazane placówce oraz wszelkie prace 

remontowe wykonały nieodpłatnie osoby zaprzyjaźnione z Domem Dziecka) 

- wymieniono meble kuchenne i sprzęt AGD również pozyskane od darczyńców 

- zakupiono do placówki nowe stoły i krzesła 

- w placówce zostały wdrożone programy przygotowujące dzieci do usamodzielnienia, 

polegające  na nabywaniu umiejętności w gotowaniu i sprzątaniu, wszelkie prace porządkowe, 

włącznie z dbaniem o teren placówki wykonują samodzielnie wychowankowie pod opieką 

wychowawcy 

- bardzo dobra współpraca z prezydentem miasta oraz TTBS w kwestii usamodzielnienia dzieci 

i pozyskiwania mieszkań  z zasobów miasta dla dorosłych wychowanków  



- zrealizowano pomysł pani dyrektor i udało się pozyskać od Prezydenta miasta Tomaszowa 

Maz. dwupokojowe mieszkanie w bloku z przeznaczeniem na mieszkanie treningowe dla 

wychowanków niepełnosprawnych intelektualnie 

- dzięki wsparciu Prezydenta miasta wychowankowie nieodpłatnie korzystają z basenu  

w Szkole Podstawowej nr 12 i z zajęć sportowych w klubie Lechia 

- placówka posiada duże wsparcie od lokalnych przedsiębiorców i osób zaprzyjaźnionych z 

placówką, które wspierają wychowanków w różnych formach: otrzymujemy karnety do kina, 

karty podarunkowe na zakupy odzieży i obuwia, darmowe vouchery na różnego rodzaju 

atrakcje np. kręgielnia czy symulatory jazdy, wyjście do pizzerii itp.; od darczyńców 

otrzymujemy również wsparcie w postaci środków higienicznych i chemicznych 

- placówka ma bardzo dobrą współpracę z instytucjami z miasta i powiatu: 

I LO, II LO, SP nr 1, SP nr 7, ZSP nr 1 

- placówka ma bardzo duże wsparcie wśród tomaszowskich przedsiębiorców, którzy przekazują 

różnego rodzaju prezenty wychowankom: konsola Playstation 5 z akcesoriami i grami, rowery, 

vouchery i karty podarunkowe, słodycze, wsparcie przy usamodzielnianiu dzieci poprzez 

bezpłatny transport i pomoc w przeprowadzkach 

- lokalne cukiernie Puchatek, Birski, Mazurek przekazują wychowankom ciasta, pączki, bułki 

- bardzo dobra współpraca z FM LOGISTIC i fundacją działającą przy firmie. Dzięki wsparciu 

fundacji Samodzielni Robinsonowie dzieci biorą udział w stażach, umożliwiających im 

aktywizację zawodową i pozwalają zarobić pierwsze pieniądze. W stażach tych mają szansę 

brać udział również dzieci niepełnosprawne intelektualnie.  

 Dyrektor placówki wspomniał o problemie z tarasami i balkonami, które nadają się do 

remontu ze względu na nieskuteczność i nieszczelność izolacji co powoduje wilgoć, zacieki, 

przebarwienia i uszkodzenia ścian.  

 

Protokołowała  Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny                     

i Spraw Społecznych 

Paulina Węglarska 

                                                                                           Mariusz Strzępek 

 

 


